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Vragen van het lid Heijnen (PvdA)
aan de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het direct
verstrekken van gegevens uit de GBA
aan woningcorporaties. (Ingezonden
20 november 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de brief
die de Nederlandse Vereniging voor
Burgerzaken (NVvB) op 10 november
jl. aan u gestuurd heeft over de
«Binnengemeentelijke
basisregistratie personen»?

2
Is het waar dat de regelgeving rond
de Gemeentelijke basisadministratie
(GBA) het onmogelijk maakt om
gegevens uit de GBA rechtstreeks te
verschaffen aan woningcorporaties?

3
Geldt dit ook voor het verstrekken
van gegevens aan andere belangrijke
maatschappelijke partners van de
gemeenten?

4
Deelt u de mening van de NVvB dat
de andere mogelijkheid om
structureel gegevens uit de GBA aan
woningcorporaties te verstrekken in
feite een door de wetgever
onbedoelde route is, waarmee de
GBA omzeild wordt?

5
Deelt u de mening dat het nodeloos
ingewikkeld, kostbaar en daarmee

ongewenst is dat gemeenten niet
rechtstreeks gegevens uit de GBA aan
woningcorporaties kunnen
verstrekken? Zo ja, bent u bereid de
Wet op de GBA zodanig aan te
passen dat rechtstreekse
gegevensverstrekking op basis van
deze wet wel mogelijk is? Zo nee,
waarom niet?

6
Wanneer kunt u de benodigde
wetswijziging aan de Kamer
aanbieden?
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